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Zaaknummer / 
Documentnummer Z.232862 / D.1360167 

Datum document  

Onderwerp vergadering Algemeen Bestuur regio GV 14 juli 2022 

Opsteller Zuiden, Rudi van 

Afdeling team Bestuurlijke en algemeen juridische zaken 

Portefeuillehouder G. Rebel 

Vergadering van -Niet van toepassing 

Vertrouwelijkheid Openbaar 

Geheimhouding Nee 

Embargo t/m  

Besluit Akkoord (Ongewijzigd besloten) 

Datum besluit 12 juli 2022 

 
 
Toelichting besluit 
   
   

Advies Uw inbreng in de vergadering van het algemeen bestuur van de 
regio GV bepalen op basis van achterliggende advisering. 

   
   

Gewijzigd besloten  

   
   

Aanleiding 14 juli a.s. is de eerstvolgende vergadering van het algemeen 
bestuur, waarin naast de financiële stukken (o.a. begroting 2023, 
jaarrekening 2021 en bestemming jaarresultaat 2021) ook 
besloten moet worden over de samenstelling van het DB en de 
portefeuilleverdeling binnen het AB en het DB, een 
bestedingsvoorstel voor de frictiekosten Weesp en de toetreding 
van de RAV tot Axira. 

   
   

Kaders Het coalitieakkoord 2022-2026 / de portefeuilleverdeling binnen 



uw college. 

   
   

Doel/beoogd effect  

   
   

Argumenten De agenda en stukken zijn als bijlagen bijgevoegd. Ten aanzien 
van de voorgestelde besluiten wordt u als volgt geadviseerd: 
 
5. Benoeming portefeuilles in AB / samenstelling DB 
Advies: voor wat betreft de voorgestelde samenstelling van het 
dagelijks bestuur bespreken / inbrengen dat die samenstelling 
evenwichtiger zou zijn indien (net als de afgelopen periode) ook 
Gooise Meren vertegenwoordigd zou zijn in het DB. 2 DB-leden 
vanuit Hilversum is wellicht wat veel.  
In de raad van 8 juli a.s. vindt behandeling plaats van het 
coalitieakkoord en de benoeming van de wethouders. Tegen die 
achtergrond kan worden ingestemd met het voorstel, op basis 
waarvan vanaf 14 juli uw collegelid wethouder Rebel opnieuw zal 
kunnen gaan functioneren als lid van het AB en het DB. De meer 
specifieke portefeuilleverdeling is primair een zaak van het AB 
zelf uiteraard, maar het is positief dat Huizen opnieuw een DB-lid 
zal hebben met continuering van de huidige portefeuille 
financiën. Het ligt in de bedoeling dat op 8 juli  a.s. door de raad  
wethouder Boom als plaatsvervangend lid van het AB wordt 
aangewezen (en vanwege vakantie van wethouder Rebel zal 
wethouder Boom dan tevens als plv. AB-lid kunnen optreden.) 
 
7. Startnotitie RSA (voor stukken zie bij nazending) 
Advies: een eerste bespreking van dit document benutten om 
meer duidelijkheid te krijgen over het proces en de aan de raden 
voor te leggen vragen bij de startnotitie. 
Toelichting: de startnotitie RSA 2023-2026 vloeit voort uit de 
eerdere ervaringen met de RSA en de wens om tot een meer 
gestructureerde raadsbetrokkenheid te komen alsmede om het 
AB beter te faciliteren qua regievorming over de RSA. Het nu 
voorliggende document beoogt dus om (qua proces) tot een goed 
voorbereide en (qua inhoud) gedeelde opvatting over de 
prioriteiten voor onze regio te komen. De vraag in dit stadium is 
dan wel: 
a. is het proces qua tijdsplanning uitvoerbaar (regiocongres 19 
september, 31 oktober raden met AB in gesprek over startnotitie, 
ontwerp RSA in AB op 15 december etc zie pag. 10 startnotitie); 
naar onze inschatting is het een  krap schema voor een inbreng 
van raden in oktober. 
b. waarover moeten de raden zich uitspreken in oktober? wat 
wordt nu precies gevraagd: om aan de hand van de in de 
startnotitie benoemde thema's aan te geven of dit gedeeld wordt 
qua inhoud/prioriteiten? Op dit moment zijn nog niet in alle 
gemeenteraden de coalitietakkoorden 
gepresenteerd/vastgesteld, zodat ook de politiek-bestuurlijke 
inhoud van de startnotitie nog niet volledig beoordeeld kan 
worden op de vraag of dat voldoende aansluit op de lokale 
visies/ambities. 
c. wat moet worden "opgehaald" uit het regiocongres?  



d. er ligt een raadswens vanuit Huizen om te komen tot een 
raadsadviescommissie conform art. 24a WGR; andere raden 
moeten hierover nog uitspraken doen. indien die wens unaniem 
gedeeld wordt ligt het voor de had die nieuwe commissie te 
betrekken bij het RSA proces. 
 
Voor wat betreft de inhoud van de startnotitie zal na het 
zomerreces dus een voorstel voor uw college en de raad worden 
voorbereid; gelet echter op het recente coalitieakkoord kan wel 
alvast genoemd worden welke accenten Huizen de komende 
periode gewenst vindt inzake de regionale samenwerking, zie 
par. 5.4 en meer specifiek de onderdelen 5.4.1, 5.4.3. en 5.4.6. 
 
8. Financiële stukken (jaarrekening 2021/bestemming resultaat 
2021/ begroting 2023) 
Advies: de stukken zijn behandeld in de raadsvergadering van 30 
juni, de zienswijze van de raad is daar vastgesteld, zodat die 
zienswijze kan worden ingebracht. 
De voorstellen zijn in lijn met de zienswijzeprocedure die 
doorlopen is en waarmee de Huizer Raad in de financiële raad 
van 30 juni kennis heeft genomen van de jaarstukken 2021 
(voorstel 1) en ingestemd heeft met het bestemmingsvoorstel 
2021 (voorstel 2) en de programmabegroting 2023-2026 (voorstel 
3). Na vaststelling dienen de P&C-stukken aangeboden te 
worden aan de Provincie (voorstel 4).  
Overigens kan worden opgemerkt dat de Regio een 
goedkeurende accountantsverklaring heeft ontvangen over de 
jaarstukken 2021.  
 
9. Bestedingsvoorstel frictiekosten Weesp 
Advies:  Instemmen met het doteren van de schadevergoeding 
die ontvangen is van gemeente Amsterdam voor de uittreding 
van Weesp aan reserve frictiekosten gemeente Weesp. 
Als  kanttekeningen/opmerkingen aangaande de notitie over de 
systematiek en uitgangspunten voor de inzet van deze reserve  
onderstaande punten inbrengen in de vergadering: 
a. Huizen gaat er van uit dat de reserve en wijze van besteding 
borgt dat de huidige regiogemeenten geen hogere lasten dragen 
door het uitreden van Weesp; 
b. de raden dienen periodiek geïnformeerd te worden over 
omvang en besteding van de reserve, bijvoorbeeld via 
raadsinformatiebrieven e.d. (naast reguliere overzichten in de 
financiële stukken / bestuursrapportage).  
 
10. Deelname RAV aan Axira 
Advies:  Instemmen met deelname, met het verzoek om een 
rapportage na een jaar over de bereikte resultaten van de coöperatie 
voor onze RAV.  
Toelichting: Het verzoek hierbij is om op de hoogte gehouden te 
worden van de resultaten van de inzet van deze coöperatie, zoals de 
voordelen van het gezamenlijk inkopen en de stand van het invoeren 
van een elektrisch wagenpark. We zien graag na het eerste jaar 
hierover een (korte) document tegemoet of een passage hierover in 
het jaarverslag van de RAV.  
 
 
  



   
   

Kanttekeningen  

   
   

Alternatieven  

   
   

Financiën Verwerkt in bovenstaande adviezen. 

   
   

Participatie  

   
   

Communicatie  

   
   

Uitvoering en evaluatie  

   
   

Geheimhouding  

   
   

Mede geadviseerd door  

   
   

Bijlagen Op verzoek van de regio zijn de bijlagen bij agendapunt 5 en 9 
(nog) niet openbaar 


